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U s k l a d i t e v  s k u p n e
V skladu z zakonom o začasni 

prepovedi razpolaganja z delom 
družebnih sredstev SIS družbenih 
dejavnosti za porabo v letu 1984, 
smo V občini ustrezno oblikovali 
global skupne porabe. Sredstva za 
družbene dejavnosti rastejo, tako 
kot to določa tudi resolucija, v 
ustreznem zaostajanju za rastjo 
dohodka doseženega v gospodar
stvu občine po periodičnih obraču
nih.

Na osnovi ugotovljene rasti do
hodka v obdobju I. — IX. 1984 
in ocene do konca letošnjega leta 
ter ugotovljenega pritoka sredstev, 
smo v občini temu ustrezno 
zmanjšali prispevne stopnje za me
sec december v višini 5,73 %.

p o r a b e  z a  l e t o  ' 8 4
V letu 1984 je bilo na vseh rav

neh temu področju namenjeno 
veliko časa in razprav. Strokovne 
službe si prizadevamo, da bi bilo 
tekom leta čim manj spreminjanj 
prispevnih stopenj, vendar je to 
zaradi objektivnih razlogov težko 
doseči. Ker zakon nalaga, da je 
potrebno po periodičnih obračunih 
usklajevati plane prihodkov in pri 
tem upoštevati resolucijsko dolo
čilo o zastajanju rasti sredstev za 
skupno porabo za rastjo dohodka, 
je naloga toliko težja. Upoštevati 
je namreč potrebno gibanje rezul
tatov gospodarjenja oz. vrsto se
zonskih vplivov v gospodarstvu 
občine. Tako smo imeli rast do
hodka od I. — III. 120,2 %, I. —

VI. 145,4% in I. — IX. 154,4%. 
Poleg tega pa smo npr. pri OZS 
dolžni korigirati prispevno stopnjo 
zaradi pridobitve regijske solidar
nosti. Menimo, da so bile vse sre
dine dovolj informirane o spre
membah prispevnih stopenj, vse
kakor pa je potrebno, da smo bolj 
aktivni in kritični pri snovanju in 
sprejemanju programov posamez
nih interesnih skupnosti. SIS bodo 
oblikovale svoje programe za .leto 
1985 na podlagi izhodišč resoluci
je in drugih dokumentov. Ob raz

pravah o zaključnih računih bodo 
skupaj predložile delavcem poro
čila o izvedbi programov v letu 
1984 in usklajene programe in pri
spevne stopnje za leto 1985. Začas
ne prispevne stopnje za leto 1985 
ne bodo (večje od povprečnih pri
spevnih stopenj v letu 1984. V le
tu 1985 pričakujemo spremembe v 
prispevnih osnovah, ki bodo po
sledica uveljavitve zakoha o celot
nem prihodku.

D. M.

DRAGI DEDEK MRAZ
Celo leto smo bili prizadevni, resni, preresni. A ugotoviš 

lahko, da smo bili deležni le borne forumske podpore. Kot v 
posmeh: en sam samcat hudomušni članek je bil deležen veli
ko večje pozornosti in obravnave, kot pa vsa naša prizadevanja 
za kvalitetnejše obveščanje. Zato ne zameri, če bomo tokrat 
malo drugačni.

Leto, ki se izteka nam je prineslo mesto med zadnjimi na 
slovenski SOS lestvici, pa čeprav smo beležili nekatere vidne 
uspehe :

volitve na najodgovornejše delegatske dolžnosti v občini, 
nov vrtec v Šentjurju, prvo razstavo obrti, nov način luščenja 
domače hlodovine, povečal se je obseg tržne proizvodnje mle
ka in mesa v zasebnem kmetijstvu, česar se še posebno vese
lijo Celjani.

Z neizmerno požrtvovalnostjo in prizadevnostjo PAP-a smo 
poskrbeli za izboljšanje medsebojnih stikov, kajti bilo je veliko 
raznoraznega spodkopavanja, med drugim tudi cest, tako da 
smo v zadnjem trenutku uspeli rešiti Planinski klanec in sreč
no pripeljati MDA do lačnega Franca.

Zaradi vse večje popularnosti in množičnosti kolesarjenja na 
Ponikvi, je Petrol tam nemudoma zgradil bencinsko črpalko.
Sicer pa se po krajevnih skupnostih gradijo ceste in mrliške 
vežice. Ker pa imajo v Šentjurju že oboje, so začeli graditi te
niška igrišča. Sosedna Blagovna še vedno ne ve, ali bo depo
nija ali ne bo. Najvažnejše pa je, da smo končno dogradili kul
turni hram, kar sicer nima nobene zveze z vedno bolj razvi
jajočo se kunčjerejo. Za izvoz. Sigurno pa to ne bo mogel biti 
razlog za gradnjo novih blokov v Šentjurju. Mogoče bo le 
vzpodbuda našim izgubašem, da splavajo na suho. kajti čaka 
nas novo leto in z njim sveže naloge in novi rebalansi. Vidiš 
dedek Mraz, ne čakamo samo na tvojo solidarnost. Dogovorili 
smo se še, da bomo kljub vsemu vseeno naredili srednjeročni 
program 1986 — 1990 in se zmenili za lokacije občinskih pra
znikov. Upam, da bomo lahko o njih poročali tudi v Utripu.

TEBI TVOJIM IN NAŠIM BRALCEM PA SREČNO NOVO 
LETO!

Glavni urednik

O B V E S T I L O

Predsednik SO ŠENTJUR je sklical skupno sejo družbeno
političnega zbora, zbora krajevnih skupnosti in zbora združe
nega dela občinske skupščine, ki bo v sredo, dne 26. decembra 
1984 ob 7.30 uri v skupščinski dvorani.

Predlagan je naslednji dnevni red:
1. izvolitev komisije za verifikacijo pooblastil
2. nadomestne volitve delegata v Zvezni zbor Skupščine SFRJ
3. pregled sklepov prejšnje seje
4. delegatske pobude, mnenja in vprašanja
5. osnutek resolucije o politiki izvajanja družbenega plana ob

čine ŠENTJUR za obdobje 1981 — 1985 za lefo 1985 — na
daljevanje razprave

6. predlog rebalansa proračuna občine ŠENTJUR za leto 1984 
z predlogom odloka o spremembah in dopolnitvah odloka 
o proračunu občine ŠENTJUR za leto 1984

7. predlog odloka o začasnem financiranju proračuna občine 
ŠENTJUR v I. tromesečju 1985

8. osnutek odloka v družbenih priznavalninah borcev ;NOV in 
drugih vojn ter njihovih družinskih članov

9. predlog odloka o spremembi območij naselij ŠENTJUR, Pod
gorje, Nova vas in Črnolica — del.

10. predlog samoupravnega sporazuma o imenovanju skupnega 
družbenega pravobranilca samoupravljanja

11. poročilo delegata Skupščine SR Slovenije
12. poročilo komisije za kadrovske zadeve, volitve , in imenova

nja

A k t i v n o s t i  p o  1 3 . s e j i  C K
Ko govorimo o odgovornosti in diferenciaciji v ZK, moramo to 

gledati predvsem skozi uspešnost posamenzega člana, na eni strani v 
političnem in samoupravnem delu, in na drugi pa v prizadevnosti in 
uspešnosti pri opravljanju dolžnosti na delovnem mestu. Čimprej moramo 
opraviti s tako imenovanimi »verbalnimi« komunisti, ki so zelo priza
devni v svojih diskusijah, ko razpravljajo o problemih drugje, v svojih 
sredinah pa kaj hitro najdejo cel kup zunanjih vzrokov, ki so krivi, 
da se skupno dogovorjena politika zaobide in da se lahko uveljavijo 
lastni interesi__

(nadaljevanje na 3. strani)

S r e č n o  i n  u s p e h o v  p o l n o  N o v o  l e t o  1 9 8 5  v a m  ž e l i j o

DPO, SO in uredništvo
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PONIKVA

27. 11. je potekala na šoli slovesna prireditev ob spreje
mu cicibanov v pionirsko organiazcijo.

Bilo je zares slovesno, saj smo jim pripravili pravi kultur
ni program. Najbolj prepričljiva pa je bila pionirska zaoblju
ba, s katero so se zavezali, da se bodo pridno učili, da bodo 
marljivi in vestni učenci.

Prireditve so se, poleg staršev novih pionirjev, udeležili 
tudi predstavniki zunanjih organiazcij:

Predsednik KO SZDL Slavko Špur, predsednica Občinske 
zveze prijateljev mladine Milena Jan, predsednik skupščine KS 
Jakob Ratajc, predsednik KO ZB Marko Kundih, predsednica 
OOZSMS Ponikva, Martina Golež, in predsednica DPM Poni
kva, Silva Kundih.

Vsem na novo sprejetim pionirjem iskreno čestitamo! 

OBISK NA KOROŠKEM
V.

Izmenjava stikov med občino Šentjur in Šentprimo- 
žem v Podjuni je sedaj že tradicionalno. Njihovo prosvetno 
društvo »Danica« je pred kratkim organiziralo izlet v Kumro
vec in okolico, ustavili pa so se tudi v Šentjurju, kjer je bilo 
srečanje naše in njihove mladine ter predstavnikov kulturnega 
življenja. Kmalu po tem obisku v Šentjurju je prosvetno dru
štvo iz Šentprimoža povabilo predstavnike mladine in člane 
našega prosvetnega društva v Celovec, kjer smo se seznanili 
s težavami, s katerimi se v zadnjem času srečujejo koroški 
Slovenci. Po krajšem razgovoru, katerega smo imeli na slo
venski prosvetni zvezi in na katerem smo izrazili vso podporo 
slovenskim prijateljem pr.eko meje, smo si ogledali del zani
mivosti v Celovcu.
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Tudi letos bo dedek Mraz obiskal šolske in predšolske 
otroke v vseh KS.

Za predšolske otroke bo praznovanje potekalo po nasled
njem razporedu:
KS Blagovna:

28. 12. 1984 — ob 15. uri v osnovni šoli 
KS Loka:

28. 12. 1984 — ob 11.30 uri v osnovni šoli 
Prevorje :

28. 12. 1984 — dopoldan v osnovni šoli 
Planina :

27. 12. 1984 — ob 15.30 uri v osnovni šoli 
Dobje :

28. 12. 1984 — ob 13. uri v Kulturnerp domu Dobje 
Kalobje :

28. 12. 1984 — dopoldan v osnovni šoli 
Slivnica :

30. 12. 1984 — ob 10. uri v Kulturnem domu Slivnica 
Dramlje :'

26. 12. 1984 — ob 15. uri v vrtcu Dramlje 
Ponikva :

27. 12. 1984 — dopoldan v vrtcu Ponikva za otroke v VVO
27. 12. 1984 — ob 16. uri v Kulturnem domu za otroke, ki 
niso vključeni v vrtec

Šentjur :
27. 12. 1984 in 28. 12. 1984 — dopoldan v vrtcu Šentjur in 
Pešnica
Za predšolske otroke, ki niso v VVO iz KS Šentjur - Cen
ter in Okolica bo praznovanje v kulturnem domu v če
trtek, 27. 12. 1984 ob 15. Uri.
Vse učence osnovnih šol pa bo obiskal dedek Mraz v pe

tek, 28. 12. 1984 dopoldne v osnovnih šolah.
Ker bo dedek Mraz prinesel darila, prosimo, da otroci pri

nesejo s seboj vabila.

Predšolski otroci bodo dobili darilo v Krajevni skupnosti, 
v kateri prebivajo.

Šentjurski portret
V PORTRETU VAM DANES 
PREDSTAVLJAMO

UVOD V ZBORNIK

O SVETU MED BOČEM IN BO
HORJEM še nikoli ni bila napisa
na celovita podoba razvoja in živ
ljenja, Prav to je imel v mislih 
Franc SVETINA - Aci, mnogo pre
zgodaj preminuli predsednik šent
jurske občine, ,ko je že 1972. leta 
predlagal izdajo knjige, ki naj po
kaže svetu krčevit zgodovinski boj 
v kozjanske gozdove in težko ilo
vico zakoreninjenega človeka za 
kruh, pravico in prostor pod son
cem.

Za izdajo tega dela sta se odlo
čili skupščini občin ŠENTJUR pri 
CELJU m ŠMARJE pri JELŠAH 
ob sodelovanju družbenopolitičnih 
organizacij SZDL, Zveze sindika
tov, ZZB NOV, ZSMS ter vseh or
ganizacij združenega dela v obeh 
občinah.

V uredniški odbor so izbirali 
ljudi, doma iz teh krajev, in stro
kovnjake, ki so tukaj delovali ali 
se strokovno zanimali za pokraji
no šentjurske in šmarske občine.

Pokojni profesor Janko LIŠKA, 
prvi urednik zbornika, je zamisel 
knjige obrazložil kot zbirko zna
nja o pokrajini in ljudeh. To po
meni, da si uredništvo ni zamislilo 
rednega časopisa, ki bi izhajal vsa
ko leto kot zbornik zgodovine in 
razvoja, niti občasnega literarno
zgodovinskega zbornika temveč 
zbornik razčlenjenih razprav o na
ravnih, zgodovinskih, gospodarskih, 
kulturnih in drugih dogajanjih, 
značilnih za krajino in ljudi. Sko
zenj odseva preteklost, speta s se
danjostjo, usmerjena v prihodnost. 
Človek pokrajine, pogosto pozab- 
lejne, primerjane zaradi odmaknje
nosti s pragozdom, zamegljene s 
pripovedmi in bajkami o straho
vih, čarovnicah, se vse bolj zaveda 
svoje zgodovinske resničnosti in 
svoje pripadnosti kulturi in razvo
ju, bogati tudi na tem koščku na
še zemlje. Pisci ne obujajo le spo
minov na vasovanja, praznovanja, 
šege in običaje, odkrivajo tudi res
nico o zemlji, rudah, starodavnih 
naselbinah, o časih okupacijske 
groze, o trpljenju brez krivde kri
vih, o trdoživem, krvavem in de
lovnem boju za svobodno življe
nje in današnji dan, o razvoju 
družbe, ljudske oblasti in samo
upravljanja.

Delo ni bilo lahko, več sodelav
cev je opisalo več ali manj po
drobno skorajda vsa področja od 
opisa krajine, zgodovinskega raz
voja, gospodarskih, političnih in 
kulturnih razmer do predstavitve 
najvidnejših ustvarjalcev, rojakov 
in tistih, ki so tukaj delovali.

Zajetno delo ne bo koristilo le 
šolam, izobraževalnim organizaci
jam, delovnim organizacijam in 
drugim kot izvor spoznanj o svetu 
in ljudeh med Bočem in Bohor
jem, temveč bo obenem dvigalo 
kulturo in bivanjsko samozavest 
ter spodbujalo nadaljnje znanstve
ne raizskave za razvoj tega lepega 
in zanimivega koščka domovine.

Čemu se je priprava zbornika 
razvlekla v polnih dvanajst let?

Naloga ni bila preprosta. Ured
niški odbor se je spreminjal. Med 
delom so umrli predsednik ured
niškega odbora dr. Marjan ŽA
GAR, odgovorni u rednik Janko 
LIŠKA in član uredniškega odbora 
Franjo FIJAVŽ. Vse to je povzro
čilo zastoj.

Zbrano gradivo je zastarelo, 
marsikaj še ni bilo obdelano, če
tudi so levji delež gradiva že pri
pravili.

IZDAJATELJSKI SVET in URE
DNIŠKI ODBOR sta se odločila, 
da zbornik objavita, čeravno ni 
vse zajeto tako podrobno, kot je 
bilo zamišljeno. Nekatera področ
ja niso zadosti ali enako temelji
to obdelana, marsikaj je verjetno 
ušlo pozornosti uredniškega odbo
ra, dodatnih in novih raziskav ter 
pisanja se ni bilo mogoče šele zdaj 
lotevati. Zavedamo se, da nismo 
uspeli povsem uresničiti prvotne 
uredniške zamisli, vendar smo se 
trudili, da bi kolikor mogoče ce
lotno prikazali svet in ljudi obeh 
občin. Tolaži nas misel, da bo prej 
ko slej treba izdati nov zbornik, 
v katerem bodo slabosti in po
manjkljivosti tega lahko poprav
ljene, zlasti še, če nas boste opo
zorili, kaj smo spregledali, pozabili 
ali pomanjkljivo predstavili.

Zahvaljujemo se vsem sodelav
cem, piscem in tistim, ki so nam 
dajali podatke, zbirali gradivo ali 
kako drugače pomagali, in tistim, ki 
so denarno in organizacijsko po
magali k oblikovanju in izdaji de
la, ki pomeni zasluženo skromno 
oddolžitev ljudem med BOČEM in 
BOHORJEM in tudi slovenski kul
turi. UREDNIŠKI ODBOR

ZBORNIKA

O B V E S T I L O

Obveščamo vse računalnikarje in tiste, ki se zanimate za 
področje dela s hišnimi in drugimi računalniki, da je predsed
stvo občinske konference ZSMS Šentjur imenovalo iniciativni 
odbor za ustanovitev društva računalnikarjev v Šentjurju.

Namen odbora, ki je imenovan pri OK ZSMS Šentjur je, 
da se povežejo vsi, ki se ukvarjajo z načrtovanjem in tisti, ki 
se za računalništvo zanimajo.

Vsi, ki želite sodelovati (tudi osnovnošolci), se lahko ogla
site na OK ZSMS Šentjur, Titov trg 5, in tam pustite svoj na
slov, mi pa vas bomo kasneje obvestili o kraju in času sesta
janja računalnikarjev.

OK ZSMS



I N  M E M O R I A M

ANA RATAJC —
— VIDEMŠEK

Mrzlega in turobnega 18. novembra smo se na pokopališču 
na Ponikvi zadnjič poslovili od Anice Ratajc — Videmšek, mla
de učiteljice in vzgojiteljice, naše dolgoletne sodelavke ter dru
žbenopolitične delavke.

Anica Ratajc se je rodila v delavski družini na Ponikvi 30. 
7. 1950. Osnovno šolo je obiskovala na Ponikvi, pedagoško gi
mnazijo v Celju in končala študij na Pedagoški akademiji v Ma
riboru, smer matematika — fizika.

Njeno prvo delovno mesto je bilo na OŠ »Franja Vrunča« 
Slivnica pri Celju, kamor je prišla 1. 3. 1971, kjer je učila in 
vzgajala mlade generacije 11 let in pol. Od 1. septembra 1983 
pa je poučevala na OŠ Bratov Mravljak v Titovem Velenju. 
Ves čas se je trudila, da bi dala mladim glavam čimveč zna
nja in jih vzgojila v poštene in dobre ljudi, vredne, da živijo 
v naši socialistični domovini.

Njeno delo je rodilo bogate sadove, saj so mnogi njeni 
učenci že dosegli zastavljene cilje, končali študij ali postali do
bri delavci.

Bila je mlada učiteljica, vsa predana svojemu poklicnemu 
delu. Imela je čut za pristne vrednote človeka, svojo neusa
hljivo energijo je prenašala na svoje sodelavce, kejrkoli je de
lala. Svojo energijo, znanje in sposobnost je razvijala tudi kot 
zagnana in dosledna družbenopolitična delavka, tako je oprav
ljala mnoge funkcije in zadolžitve v okviru delovne organiza
cije in širše družbene skupnosti.

Bila je sekretarka OO ZK na OŠ Slivnica, predsednica ko
miteja za SLO in DS, članica sveta šole, delegatka zbora zdru
ženega dela; članica konference ZS delavcev vzgoje in izo
braževanja; podpredsednica občinskega sindikalnega sveta Šen
tjur, članica OK ZKS Šentjur, delegatka družbenopolitičnega zbo
ra itd.

Prav zaradi vsestranske delavnosti in aktivnosti bo osta
la za njo praznina. Hudo nam je še toliko bolj, ker je odšla 
od nas mlada, sredi dela, ko je želela še veliko dati mladim 
rodovom in vsej naši družbeni skupnosti. Njeno kratko, vendar 
bogato življenje bo ostalo za vse nas nepozabno. Učenci in so
delavci jo bomo ohranili v spominu kot vzor odločnega m po
končnega človeka, nesebičnega in požrtvovalnega tovariša.

Kolektiv OŠ Franja Vrunča 
Slivnica pri Celju

A K T I V N O S T I  P O  1 3 . S E J I  C K

O aktivnostih po 13. seji CK ZKS v naši občini smo v prejšnji 
številki že pisali. Predvsem smo prikazali, kakšen je bil organizacijski 
pristop, ki je imel težišče predvsem v tem, da pride ta široka partijska 
razprava v vsako OO ZK in do vsakega komunista. Vsak posameznik 
naj bi si v teh trenutkih izprašal vest in ugotovil, ali dela tako, kot mu 
narekuje statut ZK in dogovorjena politika na kongresih, ali pa je po
stal tudi on le eden izmed tistih, ki nemo opazujejo dogajanja v na
ši družbi, ne da bi poskušal dodati svoj ustvarjalni delež.

Ugotovimo lahko, da smo v času teh razprav pravi cilj, to je por 
živitev aktivnosti v vseh sredinah, dosegli, bistveno pomembno pa je, da 
ne bo tudi ta aktivnost samo ena izmed aktivnosti, ko smo v ZK veliko 
govorili, sestankovali, prave akcije pa kasneje ni bilo.

Osnovni sklep s seje občinskega komiteja je bil, da je treba več 
pozornosti nameniti delu OO ZK, ki se morajo tvorneje vključevati v 
razreševanje ključnih vprašanj v svojih sredinah.

V teh trenutkih, ko sprejemamo resolucijo za leto 1985 in smer
nice planiranja za naslednje srednjeročno obdobje, se bomo komunisti 
morali opredeliti, ali se strinjamo s tako opredeljenimi dokumenti in

včasih že kar »ziheraško« politiko na področju investiranja v nove na
ložbe. Postaviti si moramo vprašanje v vsaki DO posebej, ali nam posa
mezni dokument, ki ga sprejemamo, daje garancijo za hitrejši razvoj naše 
sredine in tudi družbe nasploh, ali pa se bomo zopet zadovoljili samo s 
»posodobitvami«, ki pomenijo poleg pravih posodobitev v postrojenju 
dostikrat tudi asfaltiranja dvorišč in razna druga popravila, ki sicer 
verjetno so potrebna, vprašanje pa je, če niso dostikrat tudi odraz te
ga, ker nam največkrat manjka kvalitetnih razvojnih programov, ka
mor bi vložili že tako skopa sredstva. Posebno zaskrbljujoče je, ker 
takšna vlaganja ne ustvarjajo nobene nove vrednosti, niti ne odpirajo 
novih delovnih mest.

Komunisti se moramo upreti težnji, da se uresničevanje dolgoroč
nega programa gospodarske stabilizacije pojmuje predvsem kot zniže
vanje standarda, ne pa kot 'pogoj za izboljšanje gospodarskih razmer. 
Le od delavca, ki bo dobro nagrajen in polno stimuliran za svoje dobro 
delo, lahko pričakujemo, da bo vložil maksimalne napore za večjo pro
izvodnjo, večji izvoz.

V razpravah po 13. seji smo dostikrat razpravljali, sedaj pa mo
ramo začeti tudi z akcijo na tem področju, moramo se upreti etatizmu 
in razraščanju režije na vseh ravneh. Na žalost obravnavamo kot režijo 
največkrat le službe SIS, upravo in druge institucije, ob tem pa mir
no gledamo, kako se nam širijo te službe v delovnih organizacijah. Ne
dopustno je, da za te namene v nekaterih sredinah povečujemo sredstva 
tudi po nekajkrat v letu, ne da bi zato bila vidna kakšna bistvena bolj
ša kvaliteta dela.

Več pozornosti moramo nameniti razvojnim službam v delovnih 
organizacijah in od njih zahtevati rezultate, to je konkretne programe.

Razmisliti bi kazalo tudi o skupnih nosilcih razvoja v občini, ker 
bi skupno lažje realizirali nekatere programe, ki se nam sicer zdijo ne
uresničljivi.

Posebno pozorni moramo biti komunisti v tistih sredinah, kjer se 
objektivno ali subjektivno dosegajo slabši rezultati gospodarjenja. Tak
šen primer je prav gotovo KK — TOZD Transport, kjer bi morali ko
munisti na nivoju celotne delovne organizacije oceniti razmere v okviru 
akcijske konference ZK in sprejeti usmeritve za dokončno sanacijo te
ga TOZD ali pa se odločiti drugače. Dejstvo je, da se negativen saldo 
v poslovanju pojavlja že predolgo.

Ravno tako bo treba temeljito analizirati zadeve tudi v trgovini 
Merx — TOZD potrošnik in poiskati vse notranje rezerve, da se bo sta
nje čimprej stabiliziralo.

Ko govorimo o odgovornosti in diferenciaciji v ZK, moramo to 
gledati predvsem skozi uspešnost posamenzega člana, na eni strani v 
političnem in samoupravnem delu, in na drugi pa v prizadevnosti in 
uspešnosti pri opravljanju dolžnosti na delovnem mestu. Čimprej moramo 
opraviti s tako imenovanimi »verbalnimi« komunisti, ki so zelo priza
devni v svojih diskusijah, ko razpravljajo o problemih drugje, v svojih 
sredinah pa kaj hitro najdejo cel kup zunanjih vzrokov, ki so krivi, 
da se skupno dogovorjena politika zaobide in da se lahko uveljavijo 
lastni interesi

Strmeti moramo za tem, da so komunisti v prvih vrstah pri uve
ljavljanju in razvijanju našega samoupravnega sistema. Bolj odločni in 
bolj dosledni moramo biti znotraj SZDL, da bo ta organizacija lažje iz
vrševala svojo povezovalno funkcijo. Seveda pa je to mogoče le, če smo 
v lastni sredini dobro organizirani. Le z dobrim, kontinuiranim delom in 
obravnavo ključnih vprašanj v lastnih sredinah si ZK lahko pridobi ve-' 
čji vpliv in ugled. To pa v več OO ZK še ni spoznano, med drugim tu
di v osnovni organizaciji Šentjur — center, ki je sicer kadrovsko zelo 
močna, toda zaradi neorganiziranosti ni čutiti njene aktivnosti. Pomem
bno je, da v času, ki je pred nami, tako v ZK kot v celotni družbi 
začnemo bolj ceniti vrednote, kot so delo, poštenost, odgovornost. ,Ob 
tem pa si mora tudi vsak postaviti vprašanje, ali in koliko ter na ka
kšen način smo se pripravljeni angažirati pri reševanju skupnih pro
blemov, ki danes pestijo našo družbo.

N e d o s e ž e n o  u p o š t e v a t i  v  

r e s o l u c i j i  z a  l e t o  1 9 8 5
Analiza uresničevanja družbenega plana občine Šentjur za leto 

1984 je pokazala, da je bila resolucija za leto 1984 sestavljena realno in 
da smo načrtovane naloge dosegli. Posebno spodbudni so rezultati na 
področju ekonomskih odnosov s tujino, kar vendarle kaže na to, da se 
v strukturi proizvodnje delež izvoza nenehno povečuje. Močno se je 
izboljšala tudi struktura porabe investicijskih sredstev in sicer odpade 
na delež gospodarskih investicij 82,5 % in negospodarskih 17,5 %. Kljub 
ugodni strukturi pa ugotavljamo, da kvalitetnih vlaganj ni, saj nam 
manjka predvsem kvalitetnih programov. Ugotavljamo, da v razvojnem 
smislu najbolj napreduje LI »Bohor«. Na področju izgradnje infrastruk
turnih objektov smo dosegli načrtovano, še vedno pa ostaja odprta iz
gradnja trgovine v Dobju.

Kljub ugodnim devetmesečnim finančnim rezultatom ugotavljamo, 
da smo na nekaterih področjih storili premalo. Tako se kažejo negativ
na gibanja na področju zaposlenosti, slabša pa se ekonomičnost poslo
vanja in predvsem tehnološka opremljenost. V snovanju resolucije za 
leto 1985 bomo morali tem področjem posvetiti več pozornosti.

D. M.



IZ  DELA SINDIKATA
Sredi meseca novembra je bil na pobudo predsedstva OS ZSS 

Šentjur pri Celju sklican posvet s predsedniki IO OOZSS, predsedniki 
konference OO ZSS in predsedniki delavskih svetov. Ob relativno dobri 
udeležbi in zastopanosti posameznih temeljnih sredin je beseda tekla o 
treh temeljnih področjih aktivnosti sindikata do konca leta. V prvem de
lu so bili prisotni seznanjeni ter pozvani k aktivnostim, ki jih mora 
voditi sindikat v zvezi s srednjeročnim planiranjem. Čeprav je sedaj 
težko govoriti o delu, ker priprave posameznih planskih dokumentov 
zamujajo na vseh nivojih, je bilo dogovorjeno, da bodo OOZS skupaj 
s samoupravnimi organi pospešili realizacijo planskih nalog, ki so opre
deljene v rokovniku IS SRS.

V sklopu planskih aktivnosti so bili navzoči seznanjeni tudi z de 
vetmesečnimi rezultati gospodarjenja, osnutkom resolucije o gospodar
skem razvoju v letu 1985 in gibanju splošne porabe ob oceni devetme
sečnih rezultatov.

Ob obravnavi resolucije za leto 1985 so bili sindikalni aktivisti 
pozvani k temeljiti proučitvi omenjenega akta v svojih sredinah ter po
sredovanju svojih pripomb, predlogov in usmeritev preko delegatov v 
zborih občinske skupščine ter skupščinah SIS. Konkretne pripombe na 
resolucijo pa bodo dokončno izoblikovane s strani občinskega sveta na 
seji Sveta, ki bo v sredi meseca decembra.

V drugem delu posveta je bilo govora o konkretnih navodilih in 
usmeritvah za izvedbo letnih sej članstva sindikata, ki morajo biti iz
vršene do konca meseca decembra. Osnovne usmeritve za kvalitetno in 
celovito oceno dela OOZS na letnih sejah dajejo republiške smernice ter 
usmeritve, ki jih je posredovalo predsedstvo OS ZSS v OOZSS že v 
mesecu oktobru.

Če v povzetku zabeležimo, kje so bistveni poudarki razprav, ki 
bi jih OOZSS morale voditi, so le ti sledeči:

Ocena dela delegacij na vseh nivojih delegatskega delovanja in 
‘odločanja, ocena stabilizacijskih prizadevanj, planske naloge, politika de
litve dohodka in sredstev za osebne dohodke s posebnim poudarkom 
na sprejemanju ter vnašanju določb samoupravnih sporazumov dejav- 

. nosti v normativne akte materialni in socialni položaj delavcev v OZD, 
še posebej v šolstvu, otroškem varstvu ter zdravstvu. V celovit sklop 
vprašanj pa prav gotovo sodijo še aktivnosti glede razbremenjevanja 
gospodarstva, racionalne izrabe delovnega časa, samoupravnega združe
vanja dela in sredstev, politike produktivnega zaposlovanja in s tem 
zmanjševanje družbene režije, ocena varnostno politične situacije s po
udarkom na delu samoupravne delavske kontrole itd. Nenazadnje pa je 
treba v naših nadaljnih aktivnostih večjo skrb posvetiti medsebojnim 
odnosom, videti in znati prisluhniti tegobam in težavam slehernega de
lavca ter tako ustvarjati human, prijateljski in tovariški odnos v vsaki 
sredini.

Tretji del posveta pa je bil namenjen tekočim nalogam, ki nas še 
čakajo do konca leta.

Dovolite mi, da na koncu tega kratkega zapisa dela sindikata v 
imenu Običnskega sindikalnega sveta in predsedstva OS ZSS Šentjur 
pri Celju zaželim vsem sindikalnim aktivistom, delovnim ljudem in ob
čanom srečno, delovnih uspehov in osebne sreče polno ter zdravo novo 
leto 1985.

Hinko Pap

Z b o r i  o b č i n s k e  s k u p š č i n e  o  
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Zadnje dni novembra so zaseda
li vsi trije zbori občinske skupšči
ne. Ob obsežnem dnevnem redu 
so delegati največ pozornosti in 
vsebinske razprave namenili — 
analizi uresničevanju resolucije za 
letošnje leto v prvih devetih me
secih in osnutku resolucije za leto 
1985. Sodeč po razpravi o teh 
dveh točkah dnevnega reda lahko 
brez pretiravanja zaključimo, da 
je med delegati in njihovimi te
meljnimi sredinami očitno vse bolj 
prisotno spoznanje, da je nujno v 
sedanjih zaostrenih razmerah oce
njevanju realiziranega in snovanju 
načrtov za prihodnje leto posvetiti 
zadostno mero realnosti, kritično
sti in predvsem ustvarjalnosti. Tak 
odnos pa je nekaj novega v dele
gatskih klopeh naše skupščine vsaj 
pri obravnavi planskih dokumen
tov.

Ob analiziranju doseženih re
zultatov v prvih devetih mesecih 
letošnjega leta, so delegati ugoto
vili, da kljub vsem težavam v ve
liki meri uresničujemo načrtovane 
temeljne cilje. Tako med drugim

dosegamo načrtovano proizvodnjo, 
ugodna je izvozno-uvozna bilanca 
našega združenega dela, splošna in 
skupna poraba pa se giblje v do
govorjenih okvirjih. Izražena pa 
je bila zaskrbljenost, ker se nič bi
stvenega ne dogaja na področju 
investicij, ki bi zagotavljale nova 
delovna mesta. Nasprotno, v prvih 
devetih mesecih se je zaposlenost 
v združenem delu celo za 0,6 % 
zmanjšala, dočim se je v družbe
nih deajvnostih povečala za nekaj 
več kot 3 %. Delegati so zahtevali, 
da se ta gibanja natačno in kri
tično analizirajo in, da zagotovi
mo z ustrezno aktivnostjo, da se 
ta negativni trend zaustavi. Dele
gati so ob koncu razprave o ana
lizi tudi zahtevali, da se v bodoče 
le-ta pripravi tako, da bo vidno 
kaj smo planirali in kaj uresničili 
oziroma, da bodo iz analize jasno 
vidni razlogi zakaj posamezne na
loge nosilec ni realiziral.

Še bolj pa se je razprava v de
legatskih klopeh razživela, ko je 
predstavnik občinskih načrtovalcev 
predstavil osnutek resolucije za le

to 1985. Delegati so posredovali 
vrsto predlogov za dopolnitev re
solucije, ki jih bodo načrtovalci 
vsekakor pri pripravi predloga 
morali vsestransko proučiti in 
predlagati, katere je možno upo
števati in katere ne. Seveda je to 
odgovorno delo, saj bo treba na 
primer delegatom tudi pojasniti 
zakaj je določen predlog možno 
upoštevati, druge pa ne. Največ 
pa bo potrebno predloge, še pred
vsem tiste, ki so bili posredovani 
v zboru krajevnih skupnosti upo
števati v programih posamezne 
interesne skupnosti. Delegati v 
zboru združenega dela so pred
vsem opozarjali na to, da še ved
no niso znani vsi pogoji gospodar
jenja za naslednje leto, da je tež
ko zagotavljati, da bodo načrto
vane cilje dosegli in da bo to še 
toliko težje, če se ne bodo hitreje 
razreševala neskladja in težave, 
predvsem administrativne, ki so se 
nakopičile v združenem delu. Kljub 
tako naravnanim razpravam pa je 
bilo vendarle čutiti, da je v naših 
organizacijah združenega dela že 
v veliki meri sprejeta resnica o 
potrebi naslonitve na lastne sile 
in, da bo v nadaljnem razvoju 
možno računati predvsem na last
na sredstva. Posebno živahno je 
bilo v razpravi «med delegati v 
družbeno političnem zboru, kar 
kaže na to, da so posamezne dru- 
žbeno-politične organizacije obrav
navi osnutka resolucije namenile 
veliko pozornosti. Delegati OK 
ZKS, OK SZDL, OS ZSS in bor
čevske organizacije so opozorili na 
nekatere slabosti v osnutku, kate
re je možno povezati v naslednje 
skupne ugotovitve; resolucija je 
premalo ambiciozna in obvezojoča, 
v njej ni potrebno ponavljati vse
bino republiške resolucije, oprede 
liti je potrebno prioritetne naloge 
na posameznih področjih, konkre
tizirati je potrebno naloge na po

dročju zaposlovanja. Vsekakor pa 
je najpomembnejša ugotovitev, da 
mora resolucija dobiti podporo v 
vseh temeljnih sredinah, zato so 
delegati zavzeli stališče, da mora 
steči razprava v sleherni od njih 
in tudi v strokovnih organih ter 
družbenih svetih v občini. Ta sta
lišča so podprli tudi delegati zbo
ra krajevnih skupnosti in zbora 
združenega dela. Žal pa je treba 
ugotoviti, da delegati mladinske 
organizacije niso v razpravi posre
dovali nobenih stališč, kar, vsaj 
upamo ne pomeni, da osnutka ni
so obravnavali in da bodo v na
slednji fazi razprave zamujeno na
doknadili. Kajti upravičeno bi bilo 
pričakovati, da bodo mladi zahte
vali, da se v resoluciji nakažejo 
rešitve problemov, na katere so 
opozarjali tekom leta. To pa lahko 
in morajo storiti v okviru dele
gatskih poti in znotraj organov 
samoupravljanja. Le na tak način 
je možno zagotoviti, da bodo mla
di enakopravno in ustvarjalno so
delovali v skupnem načrtovanju, 
in prepričani smo da bo vodstvo 
OK ZSMS to upoštevalo.

Glede na veliko število pripomb 
in predlogov, so se ob koncu raz
prave delegati vseh treh zborov 
dogovorili, da z razpravo nadalju
jejo na decemberskem zasedanju 
tako, da je pričakovati, da bodo 
o sprejemu »resolucije odločali v 
mesecu januarju. S tem pa je da
no dovolj časa za temeljito raz
pravo v vseh/sredinah in za stro
kovno proučitev vseh pobud in 
predlogov. Zato lahko upravičeno 
pričakujemo, da bo resolucija za 
leto 1985 resnično plod strokovnih 
rešitev, ki bodo upoštevale realne 
možnosti in samoupravne dogovo
re vseh izvajalcev nalog, delavcev 
v združenem delu, v družbenih 
dejavnostih in državnih organih in 
občanov v krajevnih skupnostih.

Miran Koren

O b v e s t i l o

Predsednik občinske skupščine in predsednik OK SZDL 
ŠENTJUR vabita na razgovor DELAVCE NA ZAČASNEM DE
LU V TUJINI, ki bo

v četrtek, dne 27. decembra 1984 ob 9. uri
v sejni sobi SO ŠNETJUR — pritličje — levo!
Na razgovoru bodo sodelovali najodgovornejši delavci iz 

gospodarstva, obrtnega združenja, izvršnega sveta, upravnih 
organov in ostali.

Osnovni namen razgovora je, da bi ugotovili kakšen je in
teres zdomcev za vračanje v domovino, s kakšnimi možnostmi 
za vključevanje v združeno delo in v obrtno dejavnost razpo
lagamo v občini. Predstavniki strokovnih služb, pa bodo posku
šali odgovoriti tudi na vsa ostala vprašanja, ki zanimajo naše 
delavce na začasnem delu v tujini.

Naša želja je, da se zdomci v čimvečjem številu udeležite 
tega razgovora, saj se uspešnost lanskega že kaže v nekaterih 
konkretnih rezultatih!

OBVESTI LO

Na območju Vojnika, Šentjurja, Šmarja, Rogaške Slatine, 
Slovenskih Konjic, Poljčan in Majšperka beležimo več vlomov v 
vikende, od koder storilec odnaša različne tehnične predmete.

Navedenih vlomov je osumljen neznan moški, star od 30 — 
— 45 let, močne postave in rdečega obraza. Običajno je oble
čen v daljšo bundo rjave barve. Vozi se z motorjem rdeče bar
ve. Pokrit je z rdečo ali oranžno čelado z vezirjem. Na motor
ju ima montiran ščitnik in prtljažnik.

Naprošamo vse občane, ki bi karkoli vedeli o neznancu, 
da o tem obvestijo najbližjo postajo milice ali UNZ Celje.

UNZ Celje



KSPREVORJE
To pot so se člani našega ured

ništva mudili v krajevni skupnosti 
Prevorje. Območje celotne KS je 
hribovito in obsega sedem vaških 
skupnosti, v katerih živi okoli 800 
prebivalcev. Kraj Prevorje leži na 
nadmorski višini 551 m.

Skoraj četrtina prebivalcev se 
danes vozi na delo v Šentjur, Što
re in Celje. Ostali pa se doma 
ukvarjajo predvsem s kmetijstvom.
To potrjuje tudi 38 kooperantov, 
ki dobro sodelujejo s Kmetijskim 
kombinatom.

V nadaljevanju boste prebrali, 
kaj so nam v razgovoru povedali 
Silvo JEVŠNIK, predsednik sveta 
KS, Anton KLADNIK, predsednik 
KK SZDL, Mirko PERC, predsed
nik gasilskega društva, Silva KOL
MAN, predsednica OO ZSMS in 
tajnik KS Franc NOVAK.

PRESKRBA ZADOVOLJIVA — GOSTINSKE PONUDBE PRAKTIČNO NI!

Trgovina Kmetijskega kombinata z mešanim blagom na Prevorju 
je bila zgrajena leta 1980, zadovoljuje krajane s preskrbo. V trgovini je 
mogoče dobiti tudi kruh in to vsak drugi dan, menijo pa, da bi bilo 
morda primerno razmišljati o preskrbi s kruhom vsak dan. Prevorje je 
druga krajevna skupnost v občini, ki nima gostinskega lokala. Krajani 
se zato zbirajo na prireditvah, ki jih organizira gasilsko društvo 
Prevorje.

ŠIBKO PTT OMREŽJE — SAMO 7 PRIKLJUČKOV!

Krajevna skupnost Prevorje je kljub razvejanosti tudi na področju 
ptt omrežja na zadnjem mestu v občini. Samo 7 ptt priključkov je na 
območju KS in že dalj časa glasno vztrajajo, da bi morda pridobili vsaj 
25-številčno centralo in tako vsaj deloma zadovoljili minimalne potrebe 
po ptt priključkih. Sicer pa imajo na Prevorju pošto v montažni stano
vanjski hiši. Imajo enega poštarja, ki pa kljub izjemni volji do dela in 
pripravljenosti še komaj zmore opravljati vse delo. Krajani menijo, da 
bi bilo primerno, če bi bila pošta odprta cel dan, medtem ko bi se pošta 
raznašala 4 ure dnevno in ne vsak drugi dan.

AVTOBUSNI PREVOZI — VELIKO SE JIH VOZI NA DELO!

Več kot dvajset avtobusov v eno smer dnevno je precej, pa ven
dar prihaja ob konicah, ko gredo krajani na delo, do prepolnih avto
busov. Seveda pa so se avtobusni prevozi precej izboljšali. Poleg tega 
vozi dnevno tudi šolski avtobus otroke v šolo v Gorico pri Slivnici ter 
v Lesično. Moramo pa zapisati, da trenutno avtobusi pokrivajo potrebe 
po prevozih.

ŠOLA IN KRAJ STA UTRIP ŽIVLJENJA!

V štirirazredni osnovni šoli na Prevorju je trenutno 30 otrok. 
Seveda je šoloobveznih otrok več, vendar le-ti obiskujejo šolo tudi v 
Lesičnem (iz Dobja). Imajo dve »tršici«, ki zaenkrat še obvladata vso 
to mladež, ki si želi pridobiti čimveč znanja.

Želja krajanov je, da bi se na Prevorju v naslednjem srednjeroč
nem planu vendarle pristopilo h gradnji nove štirirazredne osnovne 
šole. Za informacijo naj povemo, da je bila prva šola v mežnariji že 
leta 1787 in prenesena v pravo šolo leta 1873. Torej tudi ti podatki 
nekaj povedo.

GRADNJA MRLIŠKE VEŽICE NAPREDUJE!

V kraju že dve leti gradijo mrliško vežico in trenutno je postav
ljena do druge plošče. Nabavljen pa imajo skoraj tudi že ves material 
(okna, vrata, ploščice itd.). Manjka jim le še les za streho. Gradi se iz 
sredstev samoprispevka in sredstev potresa. Porabljenih je bilo okoli
600.000,00 din. Pri gradnji je bilo vloženih tudi že 2000 prostovoljnih 
delovnih ur krajanov. Za delo do sedaj niso plačali niti dinarja. Želja 
je, da bi bila vežica končana vsaj v letu 1985 ali pa v letu 1986.

NEELEKTRIFICIRANIH ŠE 10 GOSPODINJSTEV!

V kraju so zelo uspešni tudi pri elektrifikaciji gospodinjstev. Letos 
so napeljali okoli 4 km električnega voda in to v Straško gorco. Krivico, 
Žegar in del Dobja. Zelo veliko razumevanja je bilo pri DES Krško — 
Enota Planina (zahvala velja prizadevnemu Slavku Valentinčiču). Poleg 
tega pa so jim veliko pomagale mladinske delovne brigade. V letu 1985 
načrtujejo izgradnjo v skupni dolžini 5 km. Pravijo pa, da bi v kraju 
nunjo rabili dežurnega električarja (menijo, da je v ceni kilovata zara
čunano tudi dežurstvo). Kaj o tem menijo pristojni?

KOMUNALNA UREDITEV — VODOOSKRBA — CESTE!

Sama komunalna ureditev v Prevorju je manj prisotna kot v dru
gih večjih naseljih. Zato tega vprašanja odnosno te problematike ne 
izpostavljajo pogostokrat. Bolj jih prizadeva vodooskrba, saj jim ob 
podatku, da imajo okoli 12 — 13 km vodovodnega omrežja, ni vseeno, 
kakšno je njegovo vzdrževanje. Na vodovodno omrežje je priključenih 
preko 90 gospodinjstev. Še do pred kratkim se je KS pritoževala nad 
vzdrževanjem vodovodnega omrežja. Menili so, da KOP Šentjur ni imel 
pravega odnosa do reševanja te problematike na Prevorju. Vzrok ne
zadovoljstvu pa je bil v tem, da skoraj pol leta niso imeli vode, oziroma 
je bila oskrba zelo motena. Pred nedavnim so skupaj s KOP to vpra
šanje razčistili in menijo, da bo sedaj to urejeno.

Krajevna skupnost ima tudi 35 km krajevnih cest, ki jih le s 
težavo vzdržuje. Kljub temu so letos zgradili 2,63 km ceste od Pre- 
vorja do Straške gorce v vrednosti 730 milijonov dinarjev. Del sredstev 
so prispevali krajani sami, veliko je bilo prostovoljnega dela, del sred
stev so namenili iz samoprispevka, nekaj pa je tudi kredita, ki ga bo 
treba prihodnje leto odplačati. Seveda pa krajani zelo želijo, da bi se 
čimprej v celoti posodobila »TITOVA CESTA«. Sedaj se dela in poso
dablja le toliko ceste, kolikor je pač denarja. Naj navedemo tudi poda
tek, da se je ta cesta zgradila leta 1929. Pozimi krajani sami plužijo vse 
ceste. Le glavna, Titova cesta, je primerno vzdrževana s strani Cestnega 
podjetja. Želijo pa, da bi se v bodoče čistila tudi cesta okoli osnovne 
šole in pokopališča.

SZDL NOSILEC VSEH AKTIVNOSTI V KRAJU!
Že na začetku razgovora je bilo opaziti, da je nosilec vseh aktiv

nosti v kraju Socialistična zveza. Seveda pa se tudi druge DPO vklju
čujejo aktivnosti in prizadevanja pri razreševanju problematike razvoja 
KS Prevorje.

Delovanje delegacij je najbolj aktivno na področju komunalnih 
dejavnosti, seveda pa se redno sestaja delegacija za zbor KS pri SO 
in tudi povratne informacije so praksa v tej KS. Za SIS je pri njih 
izpostavljeno vprašanje, da se kljub gradivu še vedno ne morejo znajti, 
kam gredo sredstva (v katero KS), in potem tudi ni predstave, kje se 
kaj dela, oziroma kako se sredstva trošijo.

ZSMS v kraju je prisotna, saj so mladi vključeni v društva. Vseh 
mladih je 90, medtem ko je 20 aktivnih mladincev. Člani ZKS se pose
bej ne izpostavljajo ampak delajo v aktivnostih SZDL in tu prihaja tudi 
do izraza njihova avantgardna vloga.

Borci, čeprav jih je vedno manj (vsaj v tej KS), skupaj jih je 44, 
so vključeni v delo krajevne skupnosti. Po svojih močeh prispevajo svoj 
delež za razvoj kraja.

DRUŠTVA — MED NAJAKTIVNEJŠIMI GASILCI!

V kraju delujejo tudi nekatera društva, ki delajo uspešno. Med 
najaktivnejšimi so prav gasilci. Članov je 56, društvo pa deluje že 11 let 
Krajani so z njihovim delom zadovoljni. Sodelujejo tudi s šolo, saj je 
18 otrok vključenih v društvo.

Oprema je zadovoljiva, saj imajo novo motorno brizgalno. Redno 
sodelujejo z vsemi društvi v občini in z (društvi iz sosednje šmarske 
občine. Gasilci bi želeli skupaj s KS zgraditi večnamenski dom.

Strelska družina »Bohor« organizira na leto dve do tri tekmova
nja, poleg tega pa se udeležujejo tudi tekmovanj na občinskem nivoju. 
Vseh članov je 26. Imajo nekaj svoje opreme, tako da aktivnost ni mo
tena.

Prosvetno društvo Prevorje pripravi vsako leto igro, poleg tega 
sodelujejo na Naši besedi. Društvo sicer deluje komaj dve leti. Prizadevni 
posamezniki pač poskušajo narediti čimveč v prid razvoju kulture na 
tem območju Kozjanskega.

Socialna problematika se rešuje v okviru socialnega skrbstva iz 
Šentjurja. Pri tem pa ne gre pozabiti tudi dejavnosti in vloge Rdečega 
križa, ki ima svoje mesto v tej KS.

V vseh aktivnostih je Rdeči križ odigral svojo vlogo na Prevorju. 
Prav za nekatere pridobitve gre tej organizaciji zahvala.

LJUDSKA OBRAMBA — PREMALO STROKOVNE POMOČI!

Odgovorni v kraju, ki so prisostvovali razgovoru, so povedali, da 
je to področje tako zahtevno in odgovorno, da bi nujno potrebovali stro- 
kvono pomoč organov občine za pdročje LO. Posebej menijo, da bi mo
rali v teh krajevnih skupnostih, kjer ni kadrov, strokovnjaki iz občin
skega oddelka biti bolj prisotni ob aktivnostih s tega področja. Tudi Ci
vilna zaščita še ni zaživela v smislu organiziranja, kajti odgovornih dol
žnosti pač danes krajani ne prevzemajo več tako radi.

ELEMENTI PETLETNEGA PLANA 1986 — 1990 NAREKUJEJO NOV 
KRAJEVNI SAMOPRISPEVEK TUDI V TEJ KS!

Na kratko posredujemo tudi elemente, ki jih sedaj široko obrav
navajo. Gre pa za sestavo srednejročnega plana 1986 — 1990. Glavne 
postavke zajemajo:

Nadaljevanje gradnje Titove ceste, dom krajanov na Prevorju, 
asfaltiranje in tekoče vzdtževanje cest, elektrifikacijo še neelektrificira- 
nih gospodinjstev, ureditev kanalizacije, dokončanje gradnje mrliške ve
žice, rešitev PTT omrežja, gradnjo dveh montažnih hiš, izgradnjo enega 
obrata, gradnjo štirirazredne osnovne šole, modernizacijo ceste Hrastje 
- Žalec - Planina, Hrastje - Žalec - Dobje. V KS so se odločili, da bo tre
ba za tak program nadaljevati s krajevnim samoprispevkom. Mnenje je, 
da naj bi ta ostal v višini 2 %,

Še veliko smo izvedeli o življenju in delu prizadevnih krajanov. 
Celotnemu vodstvu KS se zahvaljujemo za organizacijo in izvedbo raz
govora. Slakan Drago



D O  Ž E L E Z A R N A  Š T O R E
Delovna organizacija Železarna Štore je največja delovna organi

zacija celjske občine. V njej je zaposlenih 3657 delavcev, od tega jih je 
iz občine Šentjur več kot tisoč. Prav zaradi tega dejstva bomo skušali 
predstaviti našo delovno organizacijo občanom Šentjurja.

Železarna Štore je članica SOZD Slovenskih železarn, ki zaposluje 
skupno okoli 18.000 delavcev. Samoupravno je organizirana v 15 te
meljnih organizacij in 6 delovnih skupnosti.

V naši delovni organizaciji, ki ima 130-letno železarsko tradicijo, 
proizvajamo sivo surovo železo in surovo jeklo. V nadaljevanju proiz
vodnje jeklo valjamo ter vlečemo, luščimo in brusimo. Nadalje proiz
vajamo vlitke iz sive, modularne in specialne litine, katerih del tudi me
hansko obdelujemo. Od teh proizvodov so najbolj znane vse vrste in 
kvalitete valjev. Poleg tega izdelujemo in montiramo tudi razne sklope, 
znani pa smo tudi po proizvodnji traktorjev.

Železarna Štore je v letu 1983 dosegla 339.287 ton proizvodnje 
železa in jekla, medtem ko je bilo v tovarni traktorjev izdelanih 4600 
traktorjev. Skupen izvoz je znašal 20,5 milijonov dolarjev in je bil enak 
uvozu. Tako nam je uspelo pokriti uvoz z izvozom, kar je edini primer 
v črni metalurgiji v Jugoslaviji.

In kako je naša .delovna organizacija poslovala v prvih devetih 
mesecih letošnjega leta? Kljub slabim pogojem gospodarjenja je fizična 
proizvodnja v primerjavi z enakim obdobjem lani porasla za 8,2%, v 
TOZD tovarna traktorjev pa znaša rast fizične proizvodnje 14,3 %.. Ce
lotni prihodek je porasel za 80 %, medtem ko so porabljena sredstva 
narasla za 89%. Skupni dohodek je bil v devetih mesecih za 40 % večji, 
dohodek pa se je povečal za 30 % in pri čistem dohodku beležimo le 
skromno povečanje za 26 %. Z izgubo sta zaključila dva TOZD. Povpreč
ni mesečni dohodek je bil v devetih mesecih nekaj nad 27.000 din, med
tem ko je znašal v mesecu septembru 33.850.—. Pri nas v Železarni 
ugotavljamo, da se nam je ekonomski položaj poslabšal in da doseženi 
proizvodni rezultati ne prinašajo ustreznih finančnih učinkov, kar je po
sledica predvsem relativno višje rasti cen vhodnih komponent v primer
javi s cenami naših proizvodov. Za v prihodnje smo si zastavili cilje 
o nadaljnji rasti proizvodnje in izvoza, o povečanju kvalitete naših pro
izvodov, poleg tega pa si bomo prizadevali tudi za znižanje zalog in 
ostalih stroškov.

Pogled na novi del Železarne Štore, takoimenovano Štore II, kjer so pro
vodne hale temeljnih organizacij: Jeklarna, Valjarna II, Mehanska ob
delava, Livarna II, Energetika in Tovarna traktorjev. Manjka proizvodna 

hala novega jeklovleka.

Povečanje proizvodnje bo možno doseči predvsem ob njeni mo
dernizaciji, zato trenutno teče investicija za povečanje proizvodnje in 
predelave jekla. Skupna vrednost investicije naj bi znašala 206 starih 
milijard. Prav tako so predvidene tudi modernizacije v temeljnih orga
nizacijah strojne litine in valjarni I.

V Železarni Štore skušamo čimveč problemov v proizvodnji re
ševati tudi z inventivno dejavnostjo in tako smo v letošnjih prvih de
vetih mesecih imeli prijavljenih 110 inovacij, katerih prihranek znaša 
skupno skoraj 20 starih milijard.

Naslonitev na lastno znanje predstavlja v železarni trajno vred
noto, saj se na ta način snujejo novi proizvodi in cenejša in boljša iz
raba obstoječih strojev in naprav ter energije.

V naši delovni organizaciji posvečamo tudi veliko pozornost izob
raževanju in v letošnjem letu štipendiramo 327 dijakov in študentov na 
srednjih, višjih in visokih šolah.

Železarna Štore je v celjski občini znana kot vzorno samouprav
no delujoča delovna organizacija. V samoupravnem in delegatskem si
stemu deluje okoli 900 delavcev. Mnogo skrbi se posveča delavcem pri 
reševanju stanovanjske problematike, organiziranju rekreativne in kul
turne dejavnosti in skrbi za njihovo letovanje, poleg tega pa je dobro 
urejena družbena prehrana delavcev med delom.

Delovna organizacija Železarna Štore se zanima tudi za čimbolj 
urejeno življensko okolje svojih delavcev. Za urejanje komunalnih in 
ostalih problemov v krajevnih skupnostih, kjer živijo delavci, namenja
mo precejšnja finančna sredstva. Tako smo v letošnjem letu za krajevne 
skupnosti občine Šentjur namenili 43,5 starih milijonov.

Na koncu želimo vsem občanom občine Šentjur srečno novo leto 
z željo po uspešnem sodelovanju med delovno organizacijo Železarno 
Štore in skupščino občine Šentjur.

S a m o u p r a v n e  i n t e r e s n e  s k u p n o s t i

Kulturna skupnost

Konec meseca novembra je zasedala skupščina Kulturne skupno
sti občine Šentjur pri Celju. V okviru obširnega dnevnega reda so bili 
sprejeti pomembni sklepi za nadaljnje delo na področju kulture. -Meni
mo, da je pravilno, da je s temi sklepi szenanjen čim širši krog naših 
občanov.

V okviru priprav na naslednje srednjeročno obdobje je skupščina 
kulturne skupnosti obravnavala analizo uresničevanja srednjeročnega 
programa razvoja v obdobju 1981 — 1985 in jo sprejela. V nadaljeva
nju navajamo nekaj ugotovitev iz analize:

1. Nesporno moramo ugotoviti, da tudi v tem preteklem obdobju 
nismo uspeli izdelati našim pogojem in razmeram ter prevzeti kultur
ni dediščini in novonastajajočim potrebam ustreznega koncepta razvoja 
kulturne politike v občini. Razvoj na tem področju je potekal spontano 
glede na interes posameznih sredin in glede na pripravljenost ter an 
gažiranost posameznikov na tem področju. Na ta način pa vsekakor ne
katera področja ostajajo odprta, nujno potreben razvoj pa gre mimo. 
Vsled tega je premajhno tudi vključevanje raznih strokovnih institucij 
iz območja regije in republike.

2. Sodobno menjavo dela imamo vzspostavljeno do neke mere sa
mo z regijskimi institucijami za izvajanje rednih programov. Na tem 
področju smo deležni tudi solidarnosti republiške kulturne skupnosti. 
Svobodno menjavo dela na področju knjižničarstva in opravljanje stro
kovnih nalog skupnosti imamo vzspostavljeno z DO za opravljanje po
slovnih storitev in jo dograjujemo, skladno s potrebami.

3. Že v uvodu smo .zapisali, da je za področje kulture zaradi iz
stopajočih potreb na področju drugih dejavnosti nekoliko manj sredstev, 
kot bi bilo potrebno za vključevanje v primerno število aktivnosti, ki 
bi bile namenjene čim širšemu krogu občanov. Prav tako pa materialno 
stanje v mnogih sredinah ni omogočilo dinamičnejšega življenja. Če bi 
merili razmerja med kulturo in združenim delom po količini sredstev, 
ki so bila vložena v razvoj materialnih pogojev za delovanje kulturnih 
društev po naših krajevnih skupnostih, bi lahko ugotovili, da je bilo 
narejenega veliko. Tako danes razpolagamo z naslednjimi urejenimi 
prostorskimi kapacitetami:

V tem srednjeročnem obdobju je bil urejen muzej skladateljev 
Ipavcev in sofinancirana razširitev zbirke NOB na Planini.

V letu 1984 je bil dokončno dograjen kulturni dom v Dobju, delno 
nabavljena manjkajoča oprema za kulturni dom v Šentvidu, obnovlje
na je bila elektroinstalacija v kulturnem domu Šentjur. Za letošnje leto 
pa je bil predviden nakup kinoprojektorja za KD Šentjur in obnova ki- 
noplatna, vendar se zaradi tega, ker kinoprojektorjev na tržišču ni, 
predlaga, da se predvidena sredstva preusmerijo za sanacijo kulturnega 
doma Ponikva. Nakup projektorja in ureditev kinoplatna pa se predvidi 
s finančnim načrtom za leto 1985.

4. Sredstva za izvajanje programov na področju pospeševanja kul
turne dejavnosti, kot so gledališka gostovanja in abonmaji, glasbena go
stovanja, likovna dejavnost, predvsem pa za delovanje društev, se vse 
bolj kršijo, saj nominalno ostajajo na nivoju preteklih let, kar ob veli
kem razvrednotenju dinarja vsekakor pomeni bistven zaostanek. To v 
veliki meri vpliva na stagnacijo v delovanju kulturno prosvetnih dru
štev in v približevanju kvalitetnejših kulturnih stvaritev čim širšemu 
krogu naših občanov.

V določeni meri se je skušalo to nadoknaditi z organizacijo gle
daliških abonmajev v SLG Celje, ki pa so zajeli le manjši del naših ob
čanov. Zaradi nekaterih eksperimentalnih poskusov v tem gledališču 
v preteklih letih je precejšnje število teh abonmajev ostalo »neizkori
ščenih«. Glede na to, da je bila podobna situacija tudi na drugih pod
ročjih, se je zaradi vse višjih stroškov krčil obseg možnosti za razvoj 
teh poročij.

5. Vsakoletna kulturna manifestacija »Naša beseda« daje prikaz 
kulturne ustvarjalnosti amaterskih kulturnih skupin z območja celotne 
občine. Oceno kvalitete na tem področju bi težko vključili v to analizo, 
ker za to področje neposredno skrbi Zveza kulturnih organizacij in ka
že oceno stanja v prosvetnih društvih terjati od njih.

Nasprotno pa lahko ugotovimo, da so se možnosti za delo pro
svetnih društev glede prostorskih pogojev občutno izboljšali, tako da bi 
lahko v primeru večjih sredstev za samo dejavnost pričakovali večji 
razmah te dejavnosti in tudi izboljšanje kvalitete.

6̂  Posebej je treba omeniti tradicionalno likovno kolonijo »BO
HOR—ŽARI«, ki bo prihodnje leto že desetič zapored in združuje veliko 
število mladih likovnikov iz naše občine in občin širom po Sloveniji.



7. Na področju akademske kulturne ustvarjalnosti sedaj delujejo 
prosvetna društva in kulturne skupine ter razvijajo naslednjo dejavnost:

8. V preteklih letih je delovala tudi godba na pihala, ki pa je v 
letošnjem letu zaradi kadrovskih težav prenehala z delovanjem. Poteka
jo pa velika prizadevanja, da bi s pomočjo glasbene šole in vzgojo glas
benega podmladka v njej to dejavnost ponovno oživeli.

9. Na področju knjižničarske dejavnosti je bila občinska knjižnica 
iz prostorov v zgornjem trgu preseljena na sedanjo lokacijo v center 
Šentjurja. S preselitvijo se je knjižnica močno približala občanom, hkra
ti pa pridobila na prostorih in boljših pogojih dela.

V letošnjem letu je bila predvidena ureditev prostora za opremo 
knjig delna razširitev manipulativnega prostora za pripravo knjig za 
izposojevališča v KS v občinski knjižnici ter izposojevališča v posamez
nih KS. Zaradi bolniške odsotnosti obeh redno zaposlenih delavk v 
knjižnici, zastavljene naloge v tem letu ne bodo realizirane, temveč se 
načrtuje njihova uresničitev v prihodnjem letu, tako da bi nalogo iz 
srednjeročnega plana za obdobje 1981 — 1985 v tem letu tudi realizirali.

Skupščina pa je sprejela tudi osnutek smernic za sestavo srednje
ročnega plana za obdobje 1986 — 1990 in sicer:

1. Kot osnovo za nadaljni razvoj kulturnih dejavnosti v občini 
Šentjur je nujno oblikovati v okviru ZKO program razvoja kulturnih de
javnosti v katerem bodo določene prednostne naloge in razmerja med 
posameznimi subjekti na tem področju.

2. Program za prihodnje srednjeročno obdobje bi se naj obliko
val po naslednjih področjih:

a) utrditi razvoj amaterske kulturne dejavnosti in zagotoviti bolj stro
kovna vodstva z usposabljanjem ali pritegovanjem novih že usposo
bljenih kadrov. Poudarki za posamezne zvrsti so razvidni iž nadalj- 
nih usmeritev.

b) Knjižničarska dejavnost
— povečati knjižni fond, da bo dosegel 1 ,2  knjige na prebivalca v 

občini
— posodobiti opremo in delovanje knjižnice
— zagotoviti izposojevališče še v tistih KS, kjer to ne bo storjeno v 

sedanjem srednjeročnem obdobju in pogojevati tekoče in kvalite
tno delo.

— sproti usklajevati potrebno število zaposlenih.

c) Gledališka gostovanja
— vspostaviti občinski gledališki abonma, ki se bo odvijal v naših 

kulturnih domovih
— letno organizirati ogled ene ali dveh predstav v osrednjih slo

venskih gledaliških hišah (opera, balet, dramsko delo)
— razvijati ljubiteljsko dramsko dejavnost v naših prosvetnih dru

štvih
— zagotoviti seznanjanje delavcev in občanov o terminih predstav 

v raznih gledaliških hišah (preko kulturnih animatorjev)
— prireditve v okviru revije »NAŠA BESEDA« razdeliti na daljše ča

sovno obdobje

d) Glasbena in plesna dejavnost
— ohranjanje Ipavčeve zapuščine
— razvijati glasbena gostovanja 1 — 2 letno
— razvijati tiste oblike glasbene dejavnosti, ki pomenijo ohranjanje 

narodno-kulturne zapuščine na tem področju
— razvoj godbe na pihala
— dvigniti kvaliteto formiranim pevskim zborom s kvalitetnim stro

kovnim vodstvom
— razvoj folklorne dejavnosti

c) likovna dejavnost
— nadaljevanje likovne kolonije »BOHOR ŽARI« s tem, da morajo 

dela iz te kolonije najti mesto v tovarniških halah
— enkrat letno organizirati srečanje likovnikov amaterjev
— vsaki dve leti pripraviti razstavo enega ali dveh likovnih ustvar

jalcev

f) Muzejska dejavnost
— povzeti in zagotoviti upravljanje muzeja skladateljev Ipavcev in 

muzejske zbirke NOB na Planini

g) Vodstvo narodne kulturne dediščine
— vzdrževanje naselbine Rifnik in jo bolj predstaviti obiskovalcem
— urediti razstavo najdenih predmetov iz Rifnika
— pristopiti k zaščitnim delom na gradu Planina

h) Kulturno sodelovanje z zamejskimi Slovenci
— vršiti izmenjavo gostovanj različnih prosvetnih društev na Ko

roškem in njihovih pri nas
i) Kulturni stiki s pobrateno občino

— nadaljevati z razvojem stikov, ki so se pred leti že razvili

j) Vzdrževanje kulturnih domov
— zagotoviti del sredstev za vzdrževanje kulturnih domov in za nji

hovo porabo izdelati kriterije
k) Naložbe v kulturni prostor

— zagotoviti sredstva za odkup Ipavčeve hiše
— posodobitve obstoječih kulturnih domov (v skladu s potrebami in

razvitostjo kulturnega dela v določenem okolju)
— nakup ozvočenja za prireditve

Skupščina kulturne skupnosti je ugodila tudi prošnji glasbene šo
le in njenim prizadevanjem, da začne s sistematičnim razvojem godbe 
na pihala. V ta namen je bilo odobrenih 162.000,00 din za nabavo tol
kal.

Skupščina je potrdila tudi predračune za investicijsko vzdrževanje 
kulturnih domov in sicer za KD Ponikva v višini cca 950.000,00 din in 
KD Šentjur v višini cca 500.000,00 din.

Obravnavana je bila tudi vrsta vlog, ki so bile naslovljene na kul
turno skupnost. Nekaterim je skupščina ugodila, reševanje nekaterih pa 
preložila na prihodnje leto, nekaj pa jih je tudi zavrnila.

B. K.

W jf VAS VABI
W k  n a k u p u

f  ŽIVIL  
TEKSTILA

f  TEHNIČNEGA 
BLAGA

r r TOZD 
PRODAJA 

ŠENTJUR

TER VAM ŽELI SREČNO NOVO LETO 1985
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Sam oupravna stanovanjska skupnost Šentjur pri Celju
objavlja n a  pod lagi 10., 11. in  12. člena Pravilnika o  delni nad om estitv i
stanarine

R A Z P I S
za zbiranje v log  za uveljavljanje pravice do delne nadom estitve stanarine

Z ahtevi za  uveljav itev  pravice do delne nadom estitve stanarine  
m orajo im etn ik i stanovanjske pravice priložiti:
1. potrdilo o  letn em  dokazljivem  dohodku za  le to  1984
2. potrdilo o  štev ilu  članov gospodinjstva
3. potrdilo o  prem oženjskem  stanju
4. pism eno izjavo  im etnika stanovanjske pravice, da:

— stanovanje ne daje v  podnajem
— da n o b en  član gospodinjstva n e  uporablja stanovanja za  opravlja

nje p o slo v n e  ali obrtne dejavnosti
— da n ob en  član gospodinjstva n i lastn ik  drugega vseljivega  stan o

vanja
— da n ob en  član gospodinjstva n e  gradi oz. n i lastn ik  stanovanjske  

hiše , počitn iške h iše ali camp prikolice,
— da on  in  člani gospodinjstva n iso  im eli dohodka izven  predloženih  

potrd il o  dohodku,
— da im etn ik  stanovanjske pravice ali član gospodinjstva n i lastn ik  

osebn ega  avtom obila (razen k o  avtom obil potrebuje invalidna o se 
ba, k i je paraplegik ali im a nad  60 %  invalidnostno okvaro spod
njih okončin) in m otornega čolna.
Z ahtevo m ora im etnik stanovanjske pravice v lož iti do 31. januarja

1985.
O dbor za  družbeno pom oč v  stanovanjskem  gospodarstvu pri Sa

m oupravni stanovanjsk i skupnosti občine Šentjur bo o zahtevah p o  delni 
n ad om estitv i stanarine od ločil v  30 dneh  po poteku razpisnega roka  

Lista upravičencev se  javno objavi v  občinskem  glasilu U trip.

Sam oupravna stanovanjska sk up nost  
občine Šentjur pri Celju
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HIŠICA BREZ OKEN IN BREZ VRAT, 
KAKŠEN V NJEJ PREBIVA ŠKRAT? 
SE BAJE S TURIZMOM BAVI,
PA SI ŠE HIŠ'CE NE POPRAVI.

OBČINSKA KNJIŽNICA ŠENTJUR

Občinska knjižnica Šentjur je od 3. decembra 1984 spet odprta v 
naslednjih dneh:

ponedeljek od 7. — 19. ure
sreda od 7. — 17. ure
petek od 7. — 19. ure
V mesecu novembru je Občinsko knjižnico obiskalo 855 obisko

valcev, izposodili pa so si 1682 knjig. Med obiskovalci so prevladovali 
pionirji, katerih je bilo 458, mladink je bilo 147, mladincev 52, odraslih 
pa je bilo 178.

Tudi v tem mesecu je na knjižnih policah Občinske knjižnice ne
kaj novosti:

Albanci
Jong E.: Fanny 
Pelikan J.: Praška pomlad 
Kocbek E.: Peščena ura 
Švajncer J.: Čuden dan v Bukevci 
Zbirka Moj roman 1 - 6  
Zbirka Lirika
Zbirka knjig v angleškem jeziku
V mesecu januarju prihodnje leto pa bomo začeli pobirati članari

no za leto 1985.
Z. K.

»LANI JE OBLJUBIL, DA NE BO ZAMUDIL, KO BO SONCE 
VZŠLO, BO PRIŠEL ČEZ GORO . . .«

O T R O C I  T U D I L E T O S  V A S  B O  O B IS K A L  

D E D E K  M R A Z
in  s ic e r  se bo  s sv o jim  sp re m s tv o m  p r ip e l ja l  v

Č e t r t e k , d n e  2 7 . d e c e m b r a  1984
O B  16. U R I

n a  T IT O V  T R G  (p re d  B la g o v n ic o  M E R X ).
Vabimo vas, da se tega srečanja udeležite vsi otroci ter ostali

občani!
Tudi letos ima DEDEK MRAZ dragi otroci za vas presenečenje!

IZVRŠNI ODBOR DRUŠTVA 
PRIJATELJEV MLADINE KS ŠENTJUR-CENTER

V sem  p r ip a d n ik o m  JL A  in  T O  

isk re n o  č e s tita m o  ob  p ra z n ik u

D P O , SO , u re d n iš tv o

Včasih je treba javno pohvaliti...
Kaj? Premnogokrat se radi usta

vimo ob napakah, ki jih nekdo 
naredi hote ah nehote. Zelo težko 
pa nam gre iz ust pohvala. Prav 
zaradi tega smo sklenili na seji 
predsedstva Zveze prijateljev mla
dine Šentjur pri Celju, ko smo ob
ravnavali poročila posameznih ko
misij in med njimi poročilo komi
sije za letovanja in rekreacijo, da 
napišemo v glasilo o zelo dobrem 
delu vzgojiteljic z mladimi, pred
šolskimi otroki. Zakaj ravno delo 
vzgojiteljic med ostalimi vzgojite
lji? Zato, ker je bilo njihovo še 
posebej zahtevno in še posebej 
uspešno.

Letos je letovalo v počitniškem 
domu Karlovac, v Selcah pri Crik
venici, 209 naših otrok. Letovanje 
je letos prvič organizirala ZPM. Z 
našimi otroki so letovali otroci s 
Koroškega, katerih organizacija je 
bila slaba in je na naše otroke 
slabo vplivala in rušila naša pri
zadevanja. Uprava doma bi hote
la celotno kapaciteto 300 otrok sa
ma izkoristiti. Je možno? Odpira
mo široko razpravo! Nekaj misli! 
Že več let ostajamo pri kapaciteti 
40 predšolskih otrok. Mi pa vemo, 
da je mreža predšolskih ustanov 
že precej razvejana in bi radi orno 
gočili večjemu številu otrok leto

vanje. Prav tako tudi samoplačni
kom, ko omogočijo svojemu otro
ku letovanje, če sami ne gredo na 
letovanje.

Najmlajši iso s svojimi vzgojite 
ljicami ustvarjali čuda. Vsak pred
met jim je prišel prav in so zbi
rali materiale, prodnike raznih ob
lik, jih sušili in barvali, oblikovali. 
V jedilnici so pripravili lepo, izvir
no razstavo, ki so jo vsi občudo
vali. Pričakovali so komisijo ZPM, 
da ibi si ogledala njihovo delo, a 
je žal ni bilo. Starejši pionirji so 
v celoti, razen 3, vsi splavali. Mal
čki so, razen nekaj izjem, .ostali 
polplavalci. Z  malimi je bilo ve
liko dela ves dan: jutranje posti- 
lajnje, umivanje, pisanje kartic 
njihovim mamam in drugim, z ved
rim odnosom premagati trenutne 
domotožje

Veliko otrok je splavalo, vreme, 
jim je bilo naklonjeno bolj prvi 
kot drugi teden. Vzgojiteljem, ki 
se že več let ukvarjajo z letova
njem in radi delajo z otroki, gre 
zahvala za dobro počutje in biva
nje v Selcah. Tisti, ki pa nima ve
selja za delo z otroki, se naj v 
bodoče temu raje odpove.

Predsednik komisije 
za letovanje: 

Slava Kovačič

V Šentjurju, Ulica Kozjanskega odreda 4, sem odprl mo
derno 1

»POPRAVLJALNICO PETA«
V. njej vam bomo popravili vedno dražjo obutev, torbe 

in druge podobne izdelke, v nekaj minutah pa izdelali vse 
vrste cilindričnih ključev.

Vsem občanom želi srečno novo leto in se priporoča
Popravljalnica Peta 

Martin PODGORŠEK
Šentjur pri Celju

Vsem občanom želi io uspešno 
Novo leto 1985

TOZD TRGOVINA

tovarna konfekcijskih 1 fy r " * 0’ T D p e r  Urr BOHOR"
TOZD ELEGANT ŠENTJUR TOZD ŽAGA IN FURNIRNICA

G la s ilo  U T R I P  i z d a j a  O b č in s k a  k o n fe r e n c a  S Z D L  Š e n t ju r  p r i  C e lju  v  n a k la d i  iOOO i z v o d o v .
U r e d n iš k i o d b o r :  g la v n i  u r e d n ik  D u š a n  V O D E B , o d g o v o r n i  u r e d n ik  G o c e  K A L A J D Z I S K I , D r a g o  M A C K O S E K , D r a g o  S L A K A N ,  
M ir a n  K O R E N , A n i ta  K O L E S A , H ia c in ta  S U M E R , M ir k o  Č A N D E R ;  l e k to r s t v o  - D a n ic a  H E R I C . N a s lo v  u r e d n iš tv a :  T i t o v  t r g  5 
te l . :  l i l , 2 8 6 , 7A 1-002 , ž .  r a c . 5 0 7 7 0 -6 7 8 -A 5 1 5 3  O K  S Z D L  Š e n tju r  p r i  C e lju . T is k :  T O Z D  P a p ir k o n f e k c i ja « K r š k o . O p r o š č e n o  te m .  

d a v k a  o d  p r o m e ta  p r o i z v o d o v  š t .  7 Ì 5 -1 5 /9 -1 9 7 8 . F o to g r a f i j  in  r o k o p is o v  n e  v r a č a m o .



SREČNO NOVO LETO 1 9 8 5

VAM
Ž E LI

JANUAR FEBRUAR

..V .

MAREC

p:__H im  4: ’j*.--*.

APRIL

__ ______

MAJ JUNIJ

1 T Novo leto 1 P Nace 1 P Albin 1 P Egon 1 S Praznik dela 1 S Juš
2 S Grega
3 C Beno

2 S Svečnica 2 S Karel 2 T Polde 2 C Živa 2 N Erazem
3 N Blaž 3 N Marinko 3 S Helena 3 P Jakob 3 P Drago ©

4 P Angelca 4 P Bojana 4 P Kazimir 4 Č Izidor 4 S Florijan © 4 T Kirin
5 S Šimen 5 T Agata © 5 T Ada 6 P Irena © 5 N Anže 5 S Ferdo
6 N Trije kralji 6 S Teja 6 S Danica 6 S Celestin 6 P Jan 6 Č Mile
7 P Tine © 7 č  Riko 7 C Tom © 7 N Velika noč 7 T Gizela 7 P Robin
8 T Maks 8 P Juš 8 P Dan žena 8 P Berti 8 S Viktor 8 S Zm aga,
9 S Jule 9 S Polonca 9 S Francka 9 T Črtmoir 9 C Gregor 9 N Primož

10 C Vili 10 N Vlasta 10 N 40 mučenikov 10 S Feliks r 10 P Iza 10 P Greta 6
11 P Božo 11 P Mari 11 P Krištof 11 Č Filip 11 S Zdenko 6 11 T Urh
12 S Ernest 12 T Mija 6 12 T Dora 12 P Julij S 12 N Ledeni možje 12 S Ada
13 N Veronika 13 S Katica 13 S Roza s 13 S Ida 13 P Servacij 13 C Anton
14 P Srečko 14 Č Tinče 14 Č Matilda 14 N Dunja 14 T Bonifacij 14 P Vaško
15 T Pavle 15 P Jurka 15 P Vida 15 P Božidar 15 S Zofka 15 S Vid
16 S Marko 16 S Dane 16 S Herbert 16 T Bernarda 16 Č Janez 16 N Jošt
17 Č Tone 17 N Aleš 17 N Jerica 17 S Rudi 17 P Mojca 17 P Ado
18 P Marjetka 18 P Suzana 18 P Ciril 18 C Konrad 18 S Srečko 18 T Bogdan S
19 S Marin 19 T Pust 19 T Jože 19 P Leon 19 N Peter « 19 S Iskra
20 N Boštjan 20 S Pepelnica 20 S Klavdija 20 S Svetopolk ® 20 P Rok 20 Č Cvetka
21 P Neža 21 Č Irena 21 Č Benjamin a 21 N Borut 21 T Drejc 21 P Lojze
22 T Vinko 22 P Metka 22 P Katra 22 P Kajtimir 22 S Milan 22 S Urška
23 S Klemen 23 S Romana 23 S Viktor 23 T Jur 23 Č Zinka 23 N Pina
24 C Rok 24 N Sergej

25 P Matevž
24 N Simona 24 S Zora 24 P Marjanca 24 P Janez

25 P Dare 25 P Minka 25 Č Tugo 25 S Urban 25 T Vili 9
26 S Pavlina 26 T Tilka 26 T Emil 26 P Zdenka 26 N Binkošti 26 S Stojan
27 N Vito 27 S Domen 27 S Lazar 27 S Ust. OF 27 P Gusti 9 27 C Ema
28 P Tomaž 28 Č Roman 9 28 Č Ivanka 28 N Živko 9 28 T Ignac 28 P Irenej
29 T Branko 29 P Metod 9 29 P Robert 29 S Maks 29 S Peter in Pavel
30 S Tina 30 S Bogoljub 30 T Pika 30 Č Milka 30 N Lučka
31 Č Vanja 31 N Vid 31 P Marija

JULIJ AVGUST SEPTEMBER OKTOBER NOVEMBER DECEMBER

1 P Bogo 1 Č Alfonz 1 N Verena 1 T Rezka 1 P Dan mrtvih 1 N Nataša
2 T Mirna © 2 P Štefka © 2 P Štefka 2 S Miran 2 S Dušica 2 P Biba
3 S Tomaž 3 S Lidija 3 T Mija 3 Č Žarko 3 N Just 3 T France
4 Č Dan borca 4 N Dominik 4 S Mojmir 4 P Francelj 4 P Dragotin

«
4 S Barbara

5 P Ciril in Metod 5 P Mirjam 5 Č Just 5 S Dunja 5 T Liza 5 č Stojan S
6 S Mara 6 T Nuša 6 P Peter 6 N Renato 6 S Lenart 6 P Miklavž
7 N Metka
8 P Špela

7 S Kajetan 7 S Marko 7 P D. art. JLA e 7 Č Zdenka 7 S Ambrož
8 C Miran « 8 N Marija 8 T Gitica 8 P Bogo 8 N Mirijam

9 T Bogomir 9 P Romana 9 P Petra 9 S Abraham 9 S Dore 9 P Valerija
10 S Malči e 10 S Lovro 10 T D. mor. JLA 10 Č Danilo 10 N Andreja 10 T Maša
11 Č Olga 11 N Klara 11 S Helga 11 P Sandra 11 P Martin 11 S Danijel
12 P Mohor 12 P Jasna 12 Č Vid 12 S Aljaž 12 T Emil » 12 Č Malka «
13 S Dragan 13 T Poncij 13 P Lipe 13 N Edvard 13 S Stane 13 P Ota
14 N Jelena 14 S Mitja 14 S Roža e 14 P Stojko • 14 C Nikola 14 S Dušan
15 P Vlado 15 C Dan graničarjev 15 N Albin 15 T Tereza 15 P Leopold 15 N Krista
16 T Dan tank. JLA 16 P Rok ® 16 P Ljudmila 16 S Heda 16 S Marjeta 16 P Ajda
17 S Aleš 17 S Milica 17 T Franta 17 C Ignac 17 N Grega 17 T Živa
18 Č Miro ® 18 N Helena 18 S Sonja 18 P Luka 18 P Roman 18 S Radovan
19 P Zlatka 19 P Vito 19 Č Vito 19 S Pavle 19 T Špela 9 19 Č Urban 9
20 S Marjeta 20 T Berni 20 P Svetlana 20 N Irena 9 20 S Srečko 20 P Evgen
21 N Lovrenc 21 S Ivana 21 S Matej 9 21 P Urška 21 C Jovtta 21 S Peter
22 P Dan vstaje 22 C Mirč 22 N Tomaž 22 T Berta 22 P Cilka 22 N Dan JLA
23 T Gita 23 P Roza 9 23 P Lin 23 S Severin 23 S Klemen 23 P Vilka
24 S Boris 24 S Jernej 24 T Nadja 24 C Dan OZN 24 N Cvetka 24 T Adam
25 Č Jaka > 25 N Ludvik 25 S Urh 25 P Darko 25 P Mojmir 25 S Božič
26 P Ančka 26 P Aljoša 26 C Kozmijan 26 S Florijan 26 T Konrad 26 C Štefan
27 S Nataša 27 T Monika 27 P Vinka 27 N Sabina 27 S Zdravko © 27 P Bojana ©
28 N Zmago 28 S Avguštin 28 S Vencelj 28 P Tadej © 28 C Jaka 28 S Tone
29 P Urban 29 Č Binca 29 N Miha © 29 T Linda 29 P Dan republike 29 N David
30 T Peter 30 P Rožle © 30 P Jernej 30 S Fonzi 30 S Andraž 30 P Vida
31 S Ignac 31 S Rajko 31 C Krištof 31 T Silvester


